
2025 01 28 FAU-møte  
Tilstede: Ragnhild, Anita, Jorun, Ole Kristian, Ida 

 

Kommunikasjonsskjema:  

- Gått over til kommunikasjonsark. 
- Litt blandete erfaringer 
- FAU ønsker digital løsning på sikt. Fått beskjed om at ikke finnes løsning for det 

per nå. Noen har fungerende teams-kommunikasjon. 
- Utdanningsetaten skal etter hvert bytte ut Skolemelding. Vet ikke noe om nytt 

system enda. Viktig at vi får meldt inn behov som dekker 
kommunikasjonsutfordringer for vår gruppe som trenger informasjon mellom 
skole, foreldre og avlastning.   

Foreldremøte 12. mars:  

- Få inn 10 minutter for FAU 
- Ønsker mulighet for digital deltakelse for de som ikke har mulighet til å stille 

fysisk.  

KFU:  

- Ragnhild delt på informasjonsmøte 
- Anbefaler å melde seg på mailliste fra KFU 

Status fra arbeidsgruppene:  

• Foreldretreff: Prøve å få til i mars. Vært på Egon tidligere, prøve et nytt sted? 
Mathallen Bjørvika? Olivia? Forslag: onsdag 26. mars. Kl. 17. 

• Temamøter:  
o Ecura arrangerer et møte om BPA med Lippestad. Fysisk på Haukåsen men vil 

også streames, Haukåsen-foreldre vil prioriteres.  
o Dialog med Løvemammaene om evt. digitalt møte ifht overganger.  
o Relevant med digitale tilganger når fyller 16 

• Søke midler: Ragnhild har bestilt legathåndboken.  
o Saker vi ønsker å søke midler til:  

▪ Sosialt arrangement for barna og familien 
▪ Kartlegge om behov for noe på ny skole  

• Ny opplæringslov:  
o Tema på foreldremøte 
o Endringer ifht mulighet til 4-5 år på videregående 
o Videregående skole plasser på Haukåsen 



▪ Må søke hvert år 
▪ Avgjøres av utdanningsetaten 

 

Fysisk møte for FAU 11. feb. 

Neste FAU-møte 25.2 med ledelse. Ida inviterer til teamsmøte.  

- Foreldremøte 
- Ny skole, mulighet for omvisning 

 


